
 

Z Á P I S 

z 17. zasedání obecního zastupitelstva Prostřední Bečva 

konaného dne 23. září 2021, od 16.00 hodin 

 

ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

 

   Sedmnácté zasedání zastupitelstva obce Prostřední Bečva bylo zahájeno v 16.00 hodin 

starostou obce Ing. Radimem Gálikem. (dále starosta).  

   Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem. Pozvánky byly 

zastupitelům doručeny nejméně týden před zasedáním. Současně byla pozvánka zveřejněna na 

úřední desce obecního úřadu Prostřední Bečva v souladu se zákonem na dobu nejméně 7 dní, 

a to od 16. 9. 2021 do 23. 9. 2021 a zveřejněna na elektronické desce. 

   Starosta z prezenční listiny (příloha 1) přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že 

přítomno je 10 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 všech členů zastupitelstva), takže 

zastupitelstvo je usnášení schopné. 

Omluven: Bc. Křenek Petr 

Pozdní příchod:  1 – Bc Uhlářova Alice – 16.15 hod 

Dřívější odchod: 0 

Na zasedání zastupitelstva byl jeden host. 

    

 

URČENÍ OVĚŘOVATELŮ A ZAPISOVATELE 

 

   Starosta navrhl určit ověřovateli zápisu: Vránová Jana, Ing. Mikulenka Jan, členy návrhové 

komise: Mgr. Juříčková Zdenka, Barabáš Vlastimil a zapisovatelku paní Radomilu 

Kantorovou, pracovnici obecního úřadu. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva určuje ověřovateli zápisu: Vránová Jana, Ing. 

Mikulenka Jan, členy návrhové komise: Mgr. Juříčková Zdenka, Barabáš Vlastimil a 

zapisovatelku paní Radomilu Kantorovou, pracovnici obecního úřadu. 

Výsledek hlasování:       Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno  

 

 

SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

 

Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Před hlasováním dal 

starosta možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na 

doplnění. Starosta dal hlasovat o návrhu programu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje následující program 17. zasedání: 

1. Kontrola plnění usnesení z předešlého zasedání zastupitelstva 

2. Plnění příjmů a výdajů za leden až srpen roku 2021 

3. Změna č. 1 územního plánu 

4. Bezúplatný převod pozemku parc.č. 3141/7 a související komunikace 

5. Investiční akce 

6. Různé 

7. Diskuse 



 

8. Rozpočtové opatření č. 2 

 

Výsledek hlasování: Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 2 bylo schváleno 

 

 

BOD I. PLNĚNÍ USNESENÍ Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ 

Starosta: 

- kontrola odvodnění na Fiuráškovicích – našel se otvor v zemi, kam teče voda. Za 

pomocí hasičů se napustila voda, nikam nevytékala, pojme velké množství. V případě 

velkého množství vody by se vše stáhlo přes les do příkopy a do Bečvy. Souhlasí s tím 

všichni dotčení. Musí se to vyprojektovat a nevíme, jak se vyjádří CHKOB.  Majitel 

pozemku si vybuduje rybník, kam by se část vody také zachycovala. Oslovíme 

projektanta a zjistíme vyjádření CHKOB.  

- umístění toalet na Pustevnách. Jsou tam dvě stavby, které jsou nevyužité. Možnost 

postavit u běžeckého areálu, CHKOB s tím nemá problém. 

Ing. Žitník: mělo by se to řešit komplexně, zapojit všechny zúčastněné, obce, stezku 

atd. 

Měl by přijít projektant a schůzka starostů a tam by se vše domluvilo.  

Ing. Mikulenka: jak se vyřeší toalety od Radegasta na Radhošť? Odpověď: to jsem 

opomněl. 

Bc. Uhlářová: neměla by se na postavení toalet především podílet Stezka? Odpověď: 

samozřejmě, hlavně oni. My jsme to převzali, vyřídíme a potom se musí Stezka 

podílet. 

Ing. Žitník: projekt by měl stát cca 200 tis. všichni by se měli podílet, peníze z Fondu 

Pusteven. 

- Hřbitov – vyřešení pozemků u hřbitova. Majitelů je cca 5, všichni jsou domluveni. Je 

zde ještě firma z Prahy, dosud neodpověděla. Nabídli bychom jim výměnu. 

- Parkoviště u MŠ Kněhyně – výměna s Lesy ČR cesta v Huti za pozemek u MŠ. 

Nebylo by to vhodné, i když bude věcné břemeno. Je to cesta k jímání, Lesy mohou 

dělat do budoucna problémy. Jednodušší bude přemístit parkoviště k domu se 

sociálními byty, bude sloužit i pro výletiště, a vyřešit přechod. Pozemek k vodojemu si 

necháme. Nedodržují dohodu, v případě těžby nad jímáním, nám to neoznámí. Voda je 

zakalená. Bude se dál jednat, ale tento pozemek nebudeme měnit.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje ponechání pozemku parc. Č. 3006 v k. ú. 

Prostřední Bečva v majetku obce.  

Výsledek hlasování: Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 3 bylo schváleno 

 

Místostarostka: 

- Havarijní stav zvonice na Skálí – kontrola provedena, posoudil odborník, stav není 

havarijní. Je třeba vyměnit jeden trám, jinak v pořádku. 

Ing. Žitník: celá zvonice se kývá. Zvoní se pravidelně poledne a klekání. Celé shodit a 

postavit novou, sousedi by se složili. Všichni souhlasí, není to památka. 

Místostarostka: firma pro opravu drobných památek nabízí sondu.  

Bc. Uhlářova: Arcibiskupské lesy o dar dřevo. Práce bude nejdražší.  

Barabáš: na kterém pozemku zvonice je? Odpověď: na obecním 

 



 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí plnění usnesení z minulého zasedání 

Usnesení č. 4 bylo vzato na vědomí 

 

 

BOD II. PLNĚNÍ PŘÍJMŮ A VÝDAJŮ ZA 01-8/2021 

informoval starosta: (příloha 2). 

 

Plnění příjmů a výdajů   

Příjmy 39 479 045,57 

Výdaje: 30 046 095,96 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí plnění příjmů a výdajů za období leden 

až srpen 2021 

Usnesení č. 5 bylo vzato na vědomí 

 

BOD III. ZMĚNA Č. 1 ÚZEMNÍHO PLÁNU 

Informovala místostarostka. 

Poslední fáze změny č. 1 ÚP. Příjem žádostí o změnu byl ukončen v roce 2016, o rok později 

se začalo jednat. Náklady na změnu – 430 tis. Kč, žadatelé souhlasili písemně, že se budou 

částečně podílet na ceně (10 tis. Kč). Bylo 15 žadatelů (mimo OÚ a FK).  

Plochy pro bydlení – 70 žádostí, některé byly ihned zamítnuty. 

Ing. Mikulenka: co má smíšená zóna? Odpověď: ubytování, nevýrobní služby, plot, je 

univerzální  

Změny:  

-  záchytné parkoviště + byty (smíšená, obytná), musí se vypracovat dopravní obsluha 

- náves – smíšené bydlení, muselo se změnit (plocha zeleně), aby se dalo stavět 

- kemp – rekreace (smíšená plocha) 

- parkoviště – plocha občanské vybavenosti 

- pozemky pod kostelem – byla pro bydlení, teď zemědělská půda 

- pozemky vedle OÚ + Kněhyně nad Skokanem – umístění inženýrských sítí a možnost 

stavět. Většinou nechá obec vypracovat studii, aby to nemuseli dělat soukromníci. 

Starosta: studie se dělají, aby nebylo malých ploch na stavby RD ve velkém počtu, ale 

přiměřený počet. Musíme řešit, kanalizaci, vodovod, údržba MK atd. Teď jim nikdo nedá 

souhlas. 

Stodůlka: Holec se tam nevešel? Odpověď: ne musí se to řešit zvlášť. Už je zase asi 25 

žádostí o změnu.  

Ing. Mikulenka: měly by být co 4 roky zpráva uplatňování? Odpověď: ano, ale změny trvala 

dlouho  

Starosta: bude zase sbírat žádosti (1-2roky) a potom uděláme další kolečko změn, s tím, že se 

žádosti budou platit. Je to náročné. Teď by měli zaplatit jen ti úspěšní. Měli by platit všichni, 

aby si rozmysleli nesmyslné žádosti.  

Místostarostka: bylo vytýkáno, že máme moc změn, velké úpravy ÚP. Mělo by se to řešit 

novým územním plánem. Musíme přijmout usnesení 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje v souladu s § 84 odst. 2 písm. y) zákona č. 

128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění, podle § 6 odst. 5 písm. c) ve spojení 



 

s § 54 odst. 2 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební 

zákon), v platném znění, a ve spojení s částí šestou - § 171 a násl. Zákona č. 500/2004 Sb., 

správní řád, ve znění pozdějších předpisů 

1. ověřuje, že Změna č. 1 Územního plánu Prostřední Bečva není v rozporu s: 

− Politikou územního rozvoje ČR, schválenou usnesením vlády č. 929 dne 20. 7. 2009, ve 

znění Aktualizací č. 1, 2, 3, 4, 5, která zahrnuje právní stav po Aktualizaci č. 4, schválené 

usnesením vlády ČR č. 618 dne 12. 7. 2021 s nabytím účinnosti od 1. 9. 2021 

− Zásadami územního rozvoje Zlínského kraje, vydanými Zastupitelstvem Zlínského kraje dne 

10. 9. 2008 ve znění Aktualizace č. 2 Zásad územního rozvoje Zlínského kraje, vydané 

Zastupitelstvem Zlínského kraje dne 5. 11. 2018 usnesením č. 0454/Z15/18 s nabytím 

účinnosti 27. 11. 2018 

− stanovisky dotčených orgánů 

− stanoviskem Krajského úřadu Zlínského kraje 

2. rozhoduje o námitkách uplatněných ke Změně č. 1 Územního plánu Prostřední Bečva v 

rozsahu dle části IX. opatření obecné povahy č. 01/2021 

3. vydává opatření obecné povahy č. 01/2021 – Změnu č. 1 Územního plánu Prostřední Bečva 

v rozsahu daném OOP č. 01/2021 

Výsledek hlasování: Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 6 bylo schváleno 

 

Starosta: pro další vyřizování žádostí o změny bychom měli stanovit poplatek pro všechny 

žadatele bez výjimky. Návrh: 10.000,- Kč 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje poplatek pro úspěšné žadatele o změnu 

územního plánu ve výši 10 000,-Kč 

Výsledek hlasování: Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 7 bylo schváleno 

 

 

BOD IV. BEZÚPLATNÝ PŘEVOD POZEMKU A KOMUNIKACE 

Informoval starosta 

Vše se už projednávalo. Byla to komunikace od parkoviště po Šumnou. Bylo to schváleno, ale 

vše se revokovalo, až po opravě komunikace.  

Teď se to opět projednává, máme platné usnesení, GP je zapsán má své číslo. Měli bychom to 

schválit znovu a podat žádost na kraj, (je přislíbeno, že se to bude projednávat v prosinci). 

Proběhl workshop – setkání 3 architektů. Studie se dokončuje, je rozpracována. Počítá se, že 

se použijí kameny. Stavební povolení na objekt u parkoviště vázne – ŘSD má problém 

s pokládkou kanalizace (silnice je jejich, chtějí finance – 1000,- Kč/m uložení potrubí, tj 150 

tis. Kč). KUZL by měl dát souhlasné stanovisko. Pokud se to převede, nic se platit nebude.  

Ing. Žitník:  

- co znamená, že bude cesta plná kamení? Odpověď: přemýšlí nad tím, že asfalt zmizí a 

udělá se kamenitá cesta.   

- Kdo to bude udržovat, bude to problém? Odpověď: funguje to všude, bude to pod 

sněhem, nebude problém 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje bezúplatné nabytí části silnice III/4837, 

v délce 0,254 km, ve staničení 9,559 – 9,813 (od točny autobusů po hranici okresů) včetně 

veškerých součástí a příslušenství, umístěnou na pozemcích p. č. 3141/7 a p. č. 2999/17, oba 



 

ostatní plocha v k. ú. Prostřední Bečva, z vlastnictví Zlínského kraje do vlastnictví obce 

Prostřední Bečva 

Výsledek hlasování: Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 8 bylo schváleno 

 

Starosta: s tím souvisí souhlas s nabytím pozemku: 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje bezúplatné nabytí pozemku včetně veškerých 

součástí a příslušenství: pozemku p. č. 3141/7 o výměře 5838 m2, zapsaného v katastru 

nemovitostí příslušného katastrálního pracoviště Katastrálního úřadu pro Zlínský kraj na LV 

č. 1656 pro obec a k. ú. Prostřední Bečva, z vlastnictví Zlínského kraje do vlastnictví obce 

Prostřední Bečva 

Výsledek hlasování: Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 9 bylo schváleno 

 

 

BOD V.  INVESTIČNÍ AKCE 

Informoval starosta 

CYKLOSTEZKA – cesta se bude dělat zítra, veřejné osvětlení cca za 14 dnů. Dodělává se 

oplocení u SúS, optika je hotová.  

Ing. Žitník: - lidi se ptají, proč je cesta ze zámkové dlažby? Bude to vhodné pro kola? 

Odpověď: to je náš záměr, není to přímo zámková, je to hladší.  

Stodůlka: ta nová cesta bude až k Malinům? U MŠ překop bude opraven? Odpověď: cesta 

povede k čp 333 a překop se bude zasypávat. 

Starosta: vodovod a plyn vede v cestě, museli jsme to tak nechat. Udělají se tři odbočky pro 

nové RD.  

 

OPTICKÁ SÍŤ V OBCI – schůzka s projektanty, doprojetování připojení ve středu obce.  

 

PARKOVIŠTĚ U MŠ STŘED – zrealizováno, 6 parkovacích míst 

 

ZAHRADA U MŠ 2. ETAPA – zrealizováno, děti užívat až na jaře, až se trávník chytí 

 

CYKLOCHODNÍK SKOKAN – zítra jednání s majiteli pozemků, kteří váhají se souhlasem. 

Věříme, že se to podaří vyřešit. S tím souvisí – pozemky se dotýkají majetku státu. Nechtěli 

dát souhlasné stanovisko. Něco převést obci Horní Bečva, něco je Povodí, něco se nabídne 

kraji. Řešení: souhlas se stavbou dají, ale až po tom, co se vyřeší majetkové vztahy.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva souhlasí s realizací projektu Cyklostezka Prostřední 

Bečva – Pustevny až po dokončení převodu pozemků dotčených stavbou do vlastnictví 

příslušných subjektů (parc. č. 5851/6, 5820/20 - Zlínský kraj, parc. č. 5820/23, 5820/22 – 

obec Horní Bečva) 

Výsledek hlasování: Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 10 bylo schváleno 

 

TRAKTOR, NÁVĚS, ČELNÍ NAKLADAČ – vybavení pořízené s 50% dotací, do konce 

října by měl být dodaný 

 



 

REKONSTRUKCE SÁLU KNĚHYNĚ – ještě nějaké drobnost,i zednické práce a dodávka 

židlí a stolů 

CHODNÍK BACOV – zjistit, zda Bacovjané chtějí chodník, je tam málo místa, bude to 

v zimě problematické. Při volbách bude anketa. Je tam spousta vlastníků pozemků, asi se to 

nepodaří vyřídit. 

 

PARKOVIŠTĚ PUSTEVNY – zpoplatněny motorky 

 

VODOVOD – hotovo, dodělá se šachta v Bacově  

 

REKONSTRUKCE ZŠ A MŠ – neuspěli jsme se žádostí. Byly to výměna kotlů, kuchyně, 

rekuperace atd. Byl velký převis žádostí.  

 

CHODNÍK NA NOVOU – byli jsme úspěšní – schválená 18 mil. dotace na chodník na 

novou. Položí se i optické kabely. Vysoutěžíme, aby se na jaře začalo realizovat.  

 

DOTACE NA OPRAVY CEST – KŮROVEC A CESTA STŘED OBCE- OÚ – neuspěli 

jsme, některé pozemky byly zatíženy exekucemi. Ty pozemky jsme museli vyhodit a 

podáváme žádost znovu. Budou vyhlášena nové dotační tituly, pro nás od středu obce na úřad.  

 

RADAR – přišlo stanovisko PČR. Schválili umístění radaru u zbrojnice, za podmínky, že 

zrealizujeme úpravu celé křižovatky. Stejné je to na Horní Bečvě. Úspěšná byla částečně jen 

Dolní Bečva. Dotace jsou vypsané do února, zkusíme to příští rok. Je to otevřené, možná se to 

podaří.  

Ing. Mikulenka: z jaké dotace to je? Odpověď: ze Státního fondu dopravní infrastruktury, 

pořád vyhlašují tituly 

 

PARKOVIŠTĚ U OÚ A PUMPTARCK – jsou schváleny. Podařilo se změnit umístění. 

Nebude to ve středu, ale na Plančáku a bude povrch asfaltový. Je to u parkoviště. 

Stodůlka:  není vhodnější místo? Cvičení a soutěže pro hasiče jsou tam dobré, dostatek místa. 

Ing. Mikulenka: nebylo by vhodnější místo u kravína? Hasiči potřebují zázemí, hledají 

pozemek na cvičení. Povolí to CHKOB?  

Místostarostka: je to vhodné místo, blízko středu.  

Fárek: to místo není moc využívané. 

Ing. Mikulenka: nebylo by to lepší někde jinde. Dráhou se pozemek zmenší a pro naše cvičení 

a soutěže budeme mít málo místa. Potřebujeme dlouhou dráhu a také zázemí. Z ÚP je to 

jediný prostor, kde by se to dalo umístit i s objekty. Odpověď: Můžeme to dát na jiné místo na 

Plančáku, ne u parkoviště.  

Ing. Žitník: dát to podél parkoviště a bude více místa, nebo pod kopec, pod stromy 

Starosta: nenapadá mě lepší prostor, těch zájemců je mnoho, dokonce chtějí přidělat nějaké 

prvky navíc 

Ing. Mikulenka: je to jediný velký prostor, např. na sportovní areál, tím by se to zmenšilo a je 

to i v souladu s ÚP. Odpověď: je to velký prostor, vše se tam umístí 

Ing.Žitník: umístit dráhu tak, aby byl prostor i pro zázemí a pro další aktivity. Bude to zase 

umělé? Odpověď: určitě jsem pro umístit toho co nejvíce. S místem se opravdu bojuje. 

Původně měla být dráha umělá, skládací. 

Místostarosta: musíme to umístit v souladu s ÚP 

Ing. Mikulenka: není místo u konírny? Záchytné parkoviště, část na dráhu? Já bych dráhu na 

Plančák neumístil, za mě je to nevhodné. Odpověď: u konírny máme koupené na rozšíření 

sběrného dvora. Ze záchytného parkoviště chceme část nechat na byty.  



 

Bc. Uhlářová: někde na spodním konci u ozdravovny? Odpověď: musí to být v souladu s ÚP.  

Stodůlka: před SúS není místo, je to u cyklostezky? Odpověď: U SúS je zajímavé místo. 

Majiteli je SúS, to je problém. Využívají také náš pozemek. Chtějí oplotit pozemek u Pohody 

a koupit pozemek na vjezd. Zjistíme, budeme jednat. 

Starosta: necháme to otevřené, u cestářů by to nemuselo být špatné. Bude to bezpečné? Do 

konce září musí být podepsaná smlouva se zhotovitelem. Vyřešíme to dodatkem ke smlouvě. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá starostovi podepsat smlouvu s vítězným 

uchazečem veřejné zakázky na zhotovení pumtrackového hřiště, pouze s písemnou podmínkou, 

že stavba bude moci být s následným souhlasem zastupitelstva obce do konce roku 2021 

Výsledek hlasování: Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 11 bylo uloženo 

 

ZELEŇ – proběhlo výběrové řízení, byly 4 nabídky. Vítěz ZAHRADY R+R – realizace a 

údržba zahrad s.r.o. Nabídková cena 2,762 mil. rozpočet byl na 3,1 (ale starý). 

 

FOTBALOVÉ HŘIŠTĚ – stále čekáme na výsledky  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o investičních akcích  
Usnesení č. 12 bylo vzato na vědomí 

 

BOD VI RŮZNÉ 

Informoval starosta 

 

HŘBITOVNÍ ŘÁD – už jsme schvalovali na minulém zasedání. Musí být však schválen až po 

schválení KUZL, pak teprve zastupitelstvo 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje Řád veřejného pohřebiště  
Výsledek hlasování: Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 13 bylo schváleno 

 

ZÁMĚRY NA PRODEJ – obrátili se na nás občané o prodeje pozemků 

- cesta na Fiuráškovice pozemek obce. Chce postavit RD, potřebuje část pozemku. Musí 

se řešit zimní údržba. Musí se to projednat na OZ, jestli se má záměr vůbec vyhlásit.  

Ing. Žitník- bude dost místa, je tam dost místa? Odpověď: ano, ale další pozemek 

neprodáme, je tam příjezd na další parcelu. Můžeme udělat vyrovnání 

Stodůlka: v tom případě mají sousedi zaplocený obecní pozemek, mělo by se to do 

budoucna taky řešit.  

 Starosta: je to na GP, na narovnání, výměna pozemku. Je to v obci na více místech 

 Bc. Uhlářova: udělat vše zrovna a vyrovnat hranice pozemků 

 Starosta: vyhlásí se záměry, udělají se smlouvy a provede se odkup 

- Kubovi – část pozemku, kteří používají všichni v řadovce. Oni kus pozemku mají 

oplocený. Mají smlouvu s obcí, že mohou pozemek využívat, chtějí to odkoupit (cca 

80m)  

- Slepá ulice k čp 652, potřeba parkovacích míst. Obecní pozemek, na kterém by vyšly 

4 parkovací místa. Musí souhlasit sousedé.  

 



 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o plánovaných záměrech na 

prodej 

Usnesení č. 14 bylo vzato na vědomí 

 

Místostarostka: 

- Smlouva o věcném břemenu pro ČEZ. Pozemek na Nové pro nového majitele. Budou 

budovat příjezdovou cestu. Cena bude stanovena odhadcem 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje Smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného 

břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-8020174“ na pozemku parc. č. 3092/1 a 715/4 

za jednorázovou náhradu, která bude stanovena dle znaleckého posudku na náklady budoucí 

oprávněné 

Výsledek hlasování: Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 15 bylo schváleno 

 

 

- Smlouva kupní – cesta do Jalovčí na Adámkách. Majitel pozemky nabídl obci, je to 

cca 96m2. Cesta je zaměřena, vede přes pozemky majitele, bylo by to vyřízeno. 

Celkem je to 279m2 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje Kupní smlouvu o převodu nemovitých věcí 

 Obce Prostřední Bečva a majiteli o nákupu pozemku 227/6 a 229/15, dle GP 2963-

21/2021 ze dne 22. 07. 2021 o celkové výměře 279m2 za cenu 30 Kč / 1 m2. 

Celková cena bude 8 370 Kč. 

Výsledek hlasování: Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 16 bylo schváleno 

 

- Strategický plán. Poděkování všem, kteří se zúčastnili Veřejného fóra. Přišlo asi 50 

občanů, velmi aktivních. Vše měl na starosti pan Kučera. Bylo dotazníkové šetření 

(200), rozhovory s 15 lidmi a poslední veřejné fórum. Vše se bude zpracovávat. Potom 

pracovní schůzka – kdo pomůže? Plánované je 14.10. na obci. Do konce roku by měl 

být hotový, aby se začátkem roku mohl schválit. Hlásí se Ing. Mikulenka, Bc. 

Uhlářová, Ing. Žitník, Stodůlka. Dodatečně Mgr. Juříčková – podle situace. Bude to 

dokument do roku 2030 na různé plánování budování obce. 

 

BOD VII.  DISKUZE 

 

Fárek:  

-  jsou už opravené cesty? Odpověď: ještě ne všechny, bude se dále opravovat. Příští rok snad 

vyjde cesta – kůrovec 

- odbočovací patníky na příjezdové cesty 

- výjezdy z vedlejších cest – ořezat 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá místostarostce zajistit ořezy kolem místních 

komunikací 

Výsledek hlasování: Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 



 

Usnesení č. 17 bylo uloženo 

 

- oplocení v jímání je potrhané. Odpověď: nemá cenu moc oplotit, jak se zvedne voda, je 

problém 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá místostarostce zajistit opravu oplocení všech 

jímání vody 

Výsledek hlasování: Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 18 bylo uloženo 

 

Ing. Žitník: 

- Zrcadlo u výjezdu z vedlejší komunikace? Odpověď: už je objednané, bude se 

instalovat 

- Prověšené elektrické vedení u Cípkové. Odpověď:  

 

Barabáš: 

- V jakém stavu je dub u Jednoty? Bylo by potřeba prověřit, na jaře vytéká míza, aby 

nedošlo k neštěstí. Odpověď: nedělalo se žádné prověření.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva ukládá starostovi zajistit ověření zdravotního stavu 

dubu u Jednoty střed 

Výsledek hlasování: Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 19 bylo uloženo 

 

Stodůlka: 

- Pozemek – záchytné parkoviště. Bylo by lepší pořádně projednat, co s pozemkem. 

Neudělat nějaké neuvážené rozhodnutí. Odpověď: určitě se to bude projednávat, 

architekti+ dopraváci. Musí se zajistit sjezd z hlavní cesty 

 

Bc. Uhlářova: 

- SPOZ – oslava 97 let 26.9. a 11.12. 96 let další občan  

- Vítání občánků – nové, už je 9 dětí (dvě z loňska) 

- Přestěhovat rozhlas od nás, předělat k čp. 303. Odpověď: ano přemístíme 

- Světlo u cyklostezky se dodělává? Odpověď: ano instaluje se 

 

BOD X.  ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ Č. 2 

Informovala účetní: (příloha č. 3) 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo Obce Prostřední Bečva schvaluje rozpočtové opatření č. 2 na rok 2021 

Výsledek hlasování:  Pro 10  Proti 0   Zdrželi se 0 

Usnesení č. 20 bylo schváleno 

 

V Prostřední Bečvě 25.9 2021 

 

 

………………………………………..   ……………………………. 

Vránová Jana, Ing. Mikulenka Jan    starosta Ing. Radim Gálik 


